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Z A P I S N I K  

Sa 34. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 31. januara 2020. 
godine  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Podgorica 31. januara 2020. godine  

 

 

 

 



STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 31. januara 2020. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Vesko Petričević, Ranko Boca, Nenad Raičević, 
Branko Cubović, Rodoljub Ćorić, Milan Bojanić - članovi Upravnog odbora, Goran 
Premović – trener STK Ivangrad, Dijana Zonjić – selektorka, Mirjana Raičević – 
predsjednica Stručnog savjeta i Sunčica Rogić, sekretar STSCG. 
 
Odsustvuju: Ratko Bataković - član Upravnog odbora. 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 33. sjednice održane 7. novembra 2019. godine  
2. Predlozi za izmjene i dopune Statuta 
3. Dogovor oko pripreme materijala za sjednicu Skupštine 
4. Izbor najboljih za 2019. godinu  
5. Pitanja u vezi sa učešćem naše reprezentacije u Regonalnoj ligi – Sjeverna 

Makedonija, Skoplje  
6. Neučestvovanje određenog broja reprezentativki na Prvom turnusu 

Regionalne lige u Prištini 
7. Odgovor na postavljena pitanja Nede Milačić-Bogdanović iz prethodnog 

perioda  
8. Dopis STK ''Novi'' u vezi sa Međunarodnim turnirom ''Mimoza 2020'' 
9. Dopis Internacionalne policijske asocijacije 
10. Pitanja i predlozi  

 
Na uvid: 

 Finansijski izvještaj od 01.01.2019. do 31.12.2019. godine 
 
 

1. 
 

Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno. 

 

2. 



Izmjene i dopune Statuta predstavio je Ranko Boca, uz predlog izmjene načina 
definisanja broja delegata u Skupštini.  

Nakon diskusije članova Upravnog odbora, segmenti predloga za određivanje broja 
delegata su korigovani i biće upućeni Skupštini STSCG. Skala bodovanja u 
segmentu tradicije kluba mijenja se na sledeći način: više od 50 godina – 5 bodova; 
više od 25 godina – 3 boda; više od 10 godina – 1 bod. 

Korekcije Statuta odnose se na članove koji tretiraju Upravni odbor, Selektora, 
Sportskog direktora i Predsjednika (predlog za izmjenu Statuta dat je u prilogu).  

Nakon diskusije, jednoglasno je usvojen predlog za izmjene i dopune Statuta.  

 

3. 

Upravni odbor je zadužio Sekretara da usvojene promjene pripremi i dostavi 
Skupštini za narednu sjednicu, koja će se održati 15. februara 2020. godine. 

 

4. 

Stručni savjet je predložio kandidate za izbor najboljih za 2019. godinu – Filip 
Radović i Ivona Petrić. Predlog je jednoglasno usvojen. 

Upravni odbor je odlučio da najboljeg stonotenisera i najbolju stonoteniserku nagradi 
novčano, u iznosu od po 200€. 

5.  

Upravni odbor je odlučio da Nenad Raičević preuzme organizaciju prevoza ekipe za 
Skoplje, na predstojeći drugi turnus regionalne lige za mlade. Za organizaciju 
prevoza, uključujući sve troškove, odobreno je 650€.  

6. 

Uzimajući u obzir neopravdano neučestvovanje reprezentativki (Andrea Bajović i 
Martina Ostojić) na prvom turnusu regionalne lige, koje je održana u Prištini, Upravni 
odbor je razmatrao potencijalno sankcionisanje igračica, u skladu sa Pravilnikom o 
reprezentacijama.  

Svi članovi Upravnog odbora iznijeli su predloge za rješenje nastale situacije. Nakon 
diskusije, Upravni odbor je zadužio potpredsjednika, Ranka Bocu, da pripremi dopis 
igračicama i roditeljima, sa zaključkom da svaki sportista (a posebno stipendista), koji 
neopravdano odbije učešće za reprezentaciju, neće više biti član reprezentacije. 



Za konkretan slučaj igračica, Upravni odbor je donio odluku da igračice sankcioniše 
neučešćem na prvom narednom reprezentativnom takmičenju – drugom turnusu 
regionalne lige, koja će se održati u Skoplju. 

7. 

Odgovor na dopis Nede Milačić Bogdanović verifikovan je i usvojen jednoglasno. 
Upravni odbor je zadužio Sekretara da odgovor dostavi gospođi Milačić Bogdanović. 

 

8. 

Ranko Boca predstavio je organizaciju turnira Mimoza 2020. U dopisu STK Novi, 
upućenom Upravnom odboru, od STSCG je, za pomoć u organizaciji, traženo 10 
kompleta stolova. Upravni odbor je odobrio zahtjev STK Novi. 

 

9. 

Predsjednik UO je predstavio dopis i zahtjev Internacionalne policijske akademije, 
kojim je zatražena pomoć od STSCG u organizaciji turnira. Nakon diskusije, Upravni 
odbor je ovlastio Predsjednika da nastavi pregovore sa ovom organizacijom. 

 

10. 

a) 

Izvještaj o radu za 2019. godinu dostavile su sledeće komisije: 

1. Sudijska komisija 
2. Registraciona komisija 
3. Tehničko-takmičarska komisija i 
4. Stručni savjet. 

b) 

Sekretar, Sunčica Rogić, predstavila je poziv za učešće na Mediteranskom prvenstvu 
do 15 godina. Upravni odbor je odložio odlučivanje po ovom pitanju za narednu 
nedelju. 

c) 

Predsjednik, Ratko Dedić, predložio je da STSCG plati naknadu za stručni ispit 
kandidatima koji su prvi položili – Sunčica Rogić i Nenad Raičević. Predlog je 
jednoglasno usvojen. 



d) 

Ranko Boca iznio je primjedbu na izbor igrača u prenosu Super lige – STK 
Budućnost nije nastupio sa punom postavom, već su nastupala dva kadeta. 
uzimajući u obzir da je R. Boca na prethodnoj sjednici UO ovlašćen za pregovore sa 
RTCG i izbor mečeva za prenos, zaključeno je da je potrebno pronaći model kako bi 
se najbolji mečevi prenosili na nacionalnoj televiziji. 

 

Sjednica je trajala od 16 do 19:30 časova. 

 
SEKRETAR STSCG           PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                  Ratko Dedić  


